



# 香港聖類斯中學家長教師會

通告第 07 號 (23-24)

致各家長及監護人：

## 《環境教育親子遊》

本會將於 2024 年 3 月 3 日(星期日)舉辦一年一度《環境教育親子遊》，透過活動可以提高孩子對自然環境的認識和理解，亦能培養他們的保護環境意識。豐富行程包括：一) 元朗公園及元朗百鳥塔；二) 屏山文物徑及屏山鄧族文物館；三) 韓日料理自助餐；四) 青衣聖多默堂。這讓大家可以學習環境知識外，還可以與家人歡渡愉快的一天，促進親子關係。有關詳情如下：

日期：	2024 年 3 月 3 日 (星期日)
費用：	每位 HK\$220(大小同價) *費用包括導遊/司機小費/75 歲或以下參加者購買十萬元及 76 歲至 85 歲參加者購買五萬元旅遊平安保險。 <b>(原價每位\$300，餘款由家校合作委員會及本校家教會補貼)</b>
時間：	上午 8:15 至 下午 5:15 《逾時不候》
集合地點：	聖類斯中學有蓋操場
遊覽地點：	<u>1. 元朗公園及元朗百鳥塔</u> 公園依山而建，設計盡量保留原有的地形和樹木，並且廣植花木，景色優美宜人，當中包括：百鳥塔、大草坪、瀑布、人工湖及蝴蝶閣等。
	<u>2. 屏山文物徑及屏山鄧族文物館</u> 元朗的屏山文物徑是香港首條文物徑，而鄧族的歷史源遠流長，遊歷其中可領略新界的傳統面貌及宗族生活。
	<u>3. 韓日料理自助餐</u> 午餐品嚐校長韓日料理自助餐，提供多款燒烤、火鍋、壽司、刺身、小食、甜品等食品，兩小時任食任飲。
	<u>4. 青衣聖多默堂</u> 參觀聖多默堂著名獨特建築藝術包括：巨大水晶幕牆，扁形主殿，多默探索基督彩窗，活水領洗池，馬賽克大門框，十六銅片大門，聖體聖髑小堂。
名額：	220 人 (名額有限，以先到先得為準)

(備註：如出發當日因八號風球或黑雨或惡劣天氣關係未能成行，活動將順延舉行，所繳費用恕不退回。)

有興趣參加者請填妥回條，連同費用(只接受**現金**)於 2024 年 2 月 2 日(星期五)或之前交班主任再轉交容逸沛老師。如有任何查詢，歡迎致電2546 0117與學校容逸沛老師聯絡。

順祝 生活愉快！

會長 游偉賢 謹啟  
2024 年 1 月 26 日



香港聖類斯中學家長教師會

通告第 07 號 (23-24)

《環境教育親子遊》回條

敬覆者:

本人(家長姓名) \_\_\_\_\_ (學生姓名: \_\_\_\_\_ 班別: \_\_\_\_\_ 學號: \_\_\_\_\_)

\*參加/不參加《環境教育親子遊》,

參加人數 \_\_\_\_\_ 人 x HK\$220 (大小同價) = 合計 HK\$ \_\_\_\_\_

參加者資料:

1) 姓名: \_\_\_\_\_ \*家長/學生/親屬 2) 姓名: \_\_\_\_\_ \*家長/學生/親屬

3) 姓名: \_\_\_\_\_ \*家長/學生/親屬 4) 姓名: \_\_\_\_\_ \*家長/學生/親屬

5) 姓名: \_\_\_\_\_ \*家長/學生/親屬 6) 姓名: \_\_\_\_\_ \*家長/學生/親屬

\*請刪除不適用者。

如參加人數超過 6 人, 請用另表填寫。

日期: \_\_\_\_\_ 聯絡電話: \_\_\_\_\_ 家長簽署: \_\_\_\_\_

※請將回條於 2 月 2 日或之前交回班主任轉交容逸沛老師※



# Hong Kong St. Louis School Parents-Teachers Association

Circular No.07 (23-24)

26<sup>th</sup> January, 2024

## 【Parent-child Environmental Education Tour】

Dear parents and guardians,

Our association will hold the annual " Parent-Child Environmental Education Tour" on March 3, 2024 (Sunday). We hope that through the activities, we can improve children's knowledge and understanding of the natural environment and cultivate their environmental awareness and awareness of protection. The full itinerary includes: 1) Yuen Long Park and Yuen Long Aviary Pagoda; 2) Ping Shan Heritage Trail and Ping Shan Tang Clan Gallery; 3) Korean and Japanese barbecue buffet; 4) St. Thomas the Apostle Church. In addition to enhance environmental awareness, participating families will savour every moment for a day-out together, thereby strengthening parent-child relationships. Details are given as follows:

Date:	3 <sup>rd</sup> March, 2024 (Sunday)
Fee:	HK\$220 per person (same price for adult and children) *Fee includes tips for tour guide/driver/HK\$100,000 travel insurance for participants aged 75 or below and HK\$50,000 travel insurance for participants aged 76 to 85. (Originally priced at HK\$300 per person. Participants can enjoy the concessions subsidized by our Association)
Time:	8:15 a.m. to 5:15 p.m. (Please be punctual.)
Gathering and Dismissal Point:	Covered playground, St. Louis School
Places to visit:	<u>1. Yuen Long Park and Yuen Long Aviary Pagoda</u> (Quietly enjoy a panoramic view of Yuen Long Park, the park has beautiful and pleasant scenery, including: Aviary Pagoda, Lawn Area, Conservation Corner, Waterfall, Ornamental Lake and Butterfly Corner, etc.) <u>2. Ping Shan Heritage Trail and Ping Shan Tang Clan Gallery</u> (The Ping Shan Heritage Trail in Yuen Long is the first heritage trail in Hong Kong. The Tang clan has a long history. Traveling along it can appreciate the traditional appearance and clan life of the New Territories.) <u>3. Korean and Japanese Barbecue Buffet</u> (For lunch, tantalise your tastebuds with delicacies served at Captain Japanese and Korean Restaurant: from grilled meat to Shabu-shabu, sushi, sashimi, and all kinds of snacks and desserts.) <u>4. St. Thomas the Apostle Church</u> (Admire the famous architectural art of the St. Thomas Church – including: the huge stained glass window above the altar, the mosaic mural in front of the baptistery, the seven stained glass windows and a copy of the icon “Salus Populi Romani”, living water baptismal font, mosaic door frame, 16 bronze relieves, and Eucharist Chapel.)
Quota:	220 (Limited places, first come first served)

(Remarks: If the trip is deemed not possible due to the issue of Typhoon Signal No. 8, black rainstorm signal or other adverse weather conditions on the departure day, the activity will be postponed until further notice and the fees paid will not be refunded.)

Interested parties should complete the reply slip and return it to the class teacher together with the fee (**CASH** only) on or before Friday, 2<sup>nd</sup> February, 2024. If you have any enquiries, please call 2546 0117 to contact Mr. YUNG Yat Pui Vincent, the teacher-in-charge.

Thank you for your kind attention!

Yours faithfully,

YAU Wai Yin

Chairperson of HK St. Louis School Parents-Teachers Association



Circular No.07 (23-24)

Hong Kong St. Louis School Parents-Teachers Association

Reply slip of " Parent-child Environmental Education Tour"

I (Parent's Name) \_\_\_\_\_ (Student's Name: \_\_\_\_\_ Class: \_\_\_\_\_ Student no.: \_\_\_\_\_)

**\*would / would not** like to participate in "Parent-child Environmental Education Tour",

Number of participant(s) \_\_\_\_\_ person x HK\$220 = total amount HK\$ \_\_\_\_\_

(same price for adult and children)

Participant Information:

1) Name: \_\_\_\_\_ \*Parent/Student/Relative 2) Name: \_\_\_\_\_ \*Parent/Student/Relative

3) Name: \_\_\_\_\_ \*Parent/Student/Relative 4) Name: \_\_\_\_\_ \*Parent/Student/Relative

5) Name: \_\_\_\_\_ \*Parent/Student/Relative 6) Name: \_\_\_\_\_ \*Parent/Student/Relative

\* Please delete the inappropriate option(s).

If more than 6 participants, please use a separate form.

Date: \_\_\_\_\_ Contact Number: \_\_\_\_\_ Parent's Signature: \_\_\_\_\_

※ Please complete and return the reply slip to Mr. YUNG Yat Pui on or before Friday, 2<sup>nd</sup> February, 2024 ※